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  Zápis 9. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 7.10. 2014 v Praze na Strahově  
 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor, P. Náprstek, ,  P. Mokrý 
hosté:        Z. Krpata, P. Hottmar ,   J. Heller 
 

STK 
 

□ 

 

Úkol 1/5/14 v řešení - P.Šebesta zajistil Manuál záchranné služby používaný pro závody v Račicích, jako 

výchozí materiál. Nutno doplnit o priority a postupy (zacházení s materiálem, pohybu po vodní ploše, atd),  a 

pravidla spojení s ředitelem závodu. Členové výboru zašlou do 4.11. připomínky. 

                                                                                             Ú-1/5/14: členové výboru 

                                                                                                         T:  4. 11. 2014 
 

□ 

 

 

 

  

Úkol 3/5/14 byl splněn Předsedkyně komise rozhodčích H.Charvátová připravila  návrh novelizace odměňování 

rozhodčích na závodech ČSK. Návrh bude dopracován a následně předložen na jednání výboru 4.11. ke 

schválení. Následně bude aktualizován vnitřní předpis pro náhrady za činnost rozhodčích SRK ČSK od r. 2015. 

H.Charvátová též pracuje na výběru oblečení pro rozhodčích do nepříznivých povětrnostních podmínek.  

Objednávka pro vybíraného dodavatel bude upřesněna po semináři rozhodčích v Račicích. Seminář se uskuteční 

22.11.2014.   
                                                 

□ 

 

Úkol 1/6/14 v řešení  - záložní měření časů vč. záložního zdroje el.energie v Račicích, nasazování a řazení lodí 

do drah v systému SPORTIS + doplnění roku narození u mládeže, návrh nových opatření STK k omezení počtu 

změn ve startovní listině (při M-ČR provedeno 58 zpoplatněných změn).  
 

Předseda STK  Z.Krpata navrhl, na základě zhodnocení závodní sezóny 2014 v komisi, pokračovat ve spolupráci 

s oběma dodavateli zpracování výsledků (Sportis, Mareš) s důrazem a kontrolou plnění všech požadavků 

zadavatele a pokračovat ve spolupráci s dodavatelem přihlašovacího modulu M.Vávrou. STK požádá všechny 

zainteresované složky  (Sportis, Mareš, Vávra, Sportcentrum Račice) o zhodnocení technického stavu všech 

používaných zařízení a o navržení potřebných úprav či změn (včetně odhadu finanční náročnosti). STK dále 

zdokonalí způsob on-line přihlašování, jeho časovou osu a na základě zkušeností z roku 2015 nastaví nově 

systém pokut za dodatečné přihlášky na hlavní závody. Výbor  po diskusi stanovisko STK podpořil. STK 

předloží  konkrétní návrhy budou k dispozici na jednání 4.11.2014. 
 

□ 

 

 

 
 

□ 

 

 

Termínová listina 2015 - Z.Krpata informoval přípravě termínové listiny 2015. Základ termínové listiny 

hlavních závodů pro rok 2015 je po dohodě s veslaři o termínech v Račicích téměř dokončený. Jediný nejasný je 

termín konání soutěže Olympijských nadějí v Polsku. Návrh termínové listiny byl schválen. Do 15.11. 2014 

bude zveřejněn na internetu.  
 

Projednání programu příštího jednání STK 9.9. - na programu bude mimo uložených úkolů z výboru také 

hodnocení ČP 2014, návrh na posílení složení STK, pořádání společných závodů se Slovenským svazem ve 

věkových skupinách žáků a dorostu (Rada SCM společné závody podporuje). Dále STK projedná časové pořady 

a vypsané kategorie na jednotlivých závodech, po dohodě s radou SCM. 
                       

□ 

 

Úkol 1/7/14 splněn:  Příprava nových Pravidel - Z.Krpata informoval o přípravě nových pravidel. Pravidla se 

připravují podle stanoveného harmonogramu a budou vydána do konce roku 2014. 
 

□ 

 

Jednání o využití termínů závodů v Praze na Vltavě - výbor pověřil K.Kadlece, aby se jako zástupce ČSK 

zúčastnil jednání pražských oddílů s Plavební správou o „dělení vody“ v Praze. 
 

□ 

 

Účast závodníků Slovenského svazu v roce 2015 na závodech ČSK - výbor projednal a schválil účast závodníků 

SZK na MČR na dlouhé tratě a MČR v maratónu a na závodech mládeže. STK k tomu přizpůsobí soutěžní 

směrnice pro rok 2015. V rámci MČR na 5 km (25 – 26.4.2015) a MČR v maratonu (podzim 2015) se mohou 

závodníci SZK zúčastnit v neomezeném množství za standartních podmínek pořadatele. Přihlášení přes 

kontaktní osobu STK.  Závod ČP mládeže (Račice 16 – 17.5.2015) bude v kategoriích  žactva a dorostu vypsán 

jako společný „open“ závod ČSK a SZK. Výbor návrhy po projednání schválil. Podrobné podmínky podílu na 

pořadatelských nákladech budou projednány se SZK do konce roku 2014. Informace pro oddíly budou 

zapracovány v Soutěžních směrnicích pro rok 2015. 

                                                                                             Ú-1/9/14: Z.Krpata 

                                                                                                         T: únor 2015 
 

Ze strany SVK existuje návrh na pořádání společného závodu mládeže střídavě v ČR a na Slovensku. Výbor 

v této chvíli navrhuje každoroční pořádání závodu v Račicích, bez reciprocity, dokud nebude adekvátní 

závodiště na Slovensku. Předseda STK bude informovat SVK.     
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□ 

 

Nominace našich mezinárodních rozhodčí na mezinárodní soutěže – výbor potvrdil souhlas s nominací 

M.Zemanové na Evropské hry 2015 v Baku, učiněný z důvodů dřívější uzávěrky e-mailem. Současně schválil 

komisí rozhodčích SRK ČSK předložený návrh na nominací rozhodčích na ME Račice – H.Koblicová, 

M.Dognerová, K.Kolářová, M.Zemanová, WC Duisburg – M.Dognerová, MEM Slovinsko – H.Charvátová, 

MSJ Portugalsko – H.Koblicová, MS Milano – H.Charvátová, předOH test Brazílie – H.Chavátová, MSM Gyor 

– H.Koblicová, MEJ Rumunsko – K.Kolářová.  

□ 

 

Monitoring nových lokalit pro pořádání závodů - Z. Krpata informoval o dosud prověřených alternativních 

závodištích - Náklo – Litovel v okolí Olomouce a Grygov v Olomouci. Obě závodiště jsou zatím nevyhovující. 

Perspektiva možnosti jejich využití pro závody ČSK je vzhledem k aktuálnímu stavu (těžba, vlastnická práva, 

infrastruktura…) relativně vzdálená. STK bude ověřovat a zjišťovat možnosti využívání závodních ploch Týn 

nad Vltavou a Praha.  

  1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□  Financování SCM – P. Hottmar informoval výbor, že oddíly čerpají peníze podle plánů a potřeb. 
 

□ Informace o připravovaných obecných testech pro výběr do SCM – P.Hottmar podal komplexní informaci.  

Pozváni byli sportovci, kteří prošli 1. kolem výběru. Testy se budou konat v sobotu 8.11. v Praze – sraz do 8:30 

hod v loděnici USK Praha. Pozváno 46 závodníků. V neděli 9.11. v Nymburku je pozváno 44 závodníků. Sraz je 

v neděli do 9:00 hod ve vstupní hale SC Nymburk. Budou rozeslány pozvánky. Nově zařazení sportovci do SCM 

obdrží tréninková funkční trička. 
 

□ Příprava výcvikových táborů přípravného období - P.Hottmar informoval o přípravě soustředění RDJ/SCM Boží 

Dar 7.-13.12. 2014 (juniorští reprezentanti na náklady RDJ, ostatní na vlastní náklady, nebo za 

prostředky SCM), další soustředění SCM na horách bude v termínu 25.1.-30.1.2015 na Zadově. 

Připravuje se VT na Obozu, předběžný termín první akce  10. až 18.4., druhý Oboz 30.4. až 10.5. 
 

 

□ Metodické doporučení pro trénink mládeže – SRK ČSK bude pokračovat ve zveřejňování tréninkových 

doporučení pro mládež na webu, jako prostředku podpory trenérů mládeže.  

 
 

□ Vydání metodické příručky pro trenéry – projednána nabídka ČOD, prezentovaná M.Doktorem, na vydání 

učebních textů, brožur a knih v rámci akce dotované z prostředků ČOV. Potřeba je akutní pro trenéry III. třídy. 

Bude sestaven tým editorů publikace.                                  Ú-1/9/14: P.Hottmar 

                                                                                                          T: únor 2015 
 

□ Přestupy členů SCM - P. Hottmar informoval o zájmu / přestupu některých členů RDJ (TSE, JAB) do AC Sparta 

Praha, kde se pro rok 2015 předpokládá členství 14 závodníků v SCM. Z hlediska jejich dalšího vývoje se jeví 

vhodné absolvovat přípravu v silné skupině s profesionálním vedením J.Andrlíka. Případné přestupy se 

uskuteční dle řádů SRK ČSK. 
 

 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

       RDS 
 

   

□ Úkol 1/8/14 byl splněn - k přípravě plánu RDS výbor zdůraznil, že v závěrečném roku přípravy na OH je 

nežádoucí experimentovat s neověřenými postupy a lokalitami k přípravě. Svaz na toto výslovně upozorní RSC 

při oponenturách plánů přípravy, s tím, že je třeba držet zásady dlouhodobé koncepce, jako před OH 2012. 

P.Hottmar předložil návrh plánu přípravy RDS 2015, do plánu zařadil tenzometrická měření, prováděná 

pracovištěm university ve Varšavě. Posádka C2 Dvořák, Radoň plánuje přípravu na podzim v Abú Dhabí, na 

jaře tradičně v New portu - USA. Ověřuje se nová lokalita na Vranovské přehradě k využití na přípravu 

v tuzemsku. 
  

□ Činnost RDS – P. Hottmar informoval o regeneračních pobytech reprezentantů, mj. v Lázních Bělohrad, 

lázních Mšené a Třeboň. 
  

□ Odměny sportovcům za dosažené výsledky – k dispozici výpočty výše odměn pro sportovce a trenéry za 

výsledky dosažené na ME a MS 2014. Bude proveden paralelní kontrolní výpočet včetně MS v maratonu. 

Následně budou odměny dle zásad přijatých pro rok 2014 vyplaceny.  

                                                                                           Ú-2/9/14 :  P. Hottmar, P. Mokrý 

                                                                                      T:  4.11.2014           
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□ Přijetí u ministrů – výbor vzal na vědomí termíny přijetí úspěšných sportovců u ministra obrany – 30.10., a u 

ministra školství 19.12. , zde včetně medailistů z AMS 2014. 
  

□ Oponentury plánů a výroční hodnocení činnosti RSC – výbor vzal na vědomí informaci o jednání s  VSC USK 

Praha 7.10, a o připravených jednáních s Centrem sportu MV ČR 9.10. a s ASC Dukla Praha 3.11. Za ČSK se 

zúčastní J, Boháč, P. Hottmar. P.Hottmar poskytne členům výboru zbývající písemné podklady od RSC. 

                                                                                           Ú-3/9/14 :  P. Hottmar,  

                                                                                      T:  8.10.2014           
 

□ Projednání financování podzimní přípravy RDS – projednán možný rozsah podpory ze strany ČSK, přislíbený 

ASC Dukla ze strany svazu při jarních jednáních. M. Doktor informoval o připravovaných letošních doplatcích 

podpory olympijské přípravy ze strany ČOV. J.Boháč projedná možnost dofinancování ze zdrojů MO ČR. Část 

prostředků již MO poskytlo, o zbytku se jedná. Pokud se nepodaří pokrýt všechny plánované akce, vypomůže 

SRK ČSK. Bude projednáno při oponentuře na ASC Dukla 3.11. Výbor postup schválil.  
 

□ Realizační tým RDS pro r.2015 - P.Hottmar byl pověřen jednáním a sestavením realizačního týmu pro RDS - 

lékař, fyzioterapeut, masér. ČSK se bude s ACS Dukla podílet na smlouvě s trenérem J.Dziadkowiacem. 

Podána informace o zařazení dalších sportovců do antidopingového monitorovacího systému ICF.  
 

□ Nominační kriteria pro rok 2015 – výbor po projednání rozhodl schválit a zveřejnit nominační kriteria RDS pro 

r.2015 společně s kritérií zbývajících reprezentačních družstev, tedy po dokončení kritérií pro RDJ a RDM.  

                                                                                           Ú-4/9/14 :  P. Hottmar, T.Ježek, J.Andrlík 

                                                                                      T:  4.11.2014           
 

□ Příprava Evropských her 2015 v Baku - výbor projednal časový harmonogram nominačního procesu na I. 

Evropské hry v Baku 2015. ČSK splní všechny předepsané nominační povinnosti s tím, že je nutné požádat 

ČOV o posun termínu na předání konečného návrhu nominace sportovců na 24.4. 2015. Důvodem je termín 

domácího nominačního závodu 21.4. - 22. 4. 2015.         Ú-5/9/14 :  Mokrý  

                                                                                      T:  8.10.2014           
 

□ Podpora od firmy NELO – potvrzena informace, že výrobce lodí Nelo vybaví loděmi K1 a K4 posádku mistrů 

světa, dále poskytne loď C1 M. Fuksovi C1 a Dvořák, Radoň obdrží novou loďC2.      
  

RDJ  

□ 

 

 

 

 

□ 

Závod Olympijských nedějí 2014 - výbor vzal na vědomí písemnou zprávu P. Hottmara o účasti a výsledcích na 

závodech OH nadějí v Piešťanech. Akce se zúčastnilo 30 závodníků a v pořadí podle medailí jsme díky šesti 

zlatým medailím obsadili 4. místo. Celkem jsme získali 14 medailí. Předseda poděkoval realizačnímu týmu za 

přípravu, realizaci a dosažené výsledky. 
 

Jednání o termínu závodu OH nadějí 2015 - příští pořadatel Polsko řeší problém konání závodu z důvodů kolize 

s MEJ, které se uskuteční netradičně na podzim 17.-20.9.2015 V jednání zůstávají dva možné termíny, 

pořadatelem preferovaný 25.-27.9. 2015 a volný srpnový termín. Místo konání Bydhošť. ČSK preferuje 

srpnový termín a požádá o něj oficiální cestou.                   Ú-6/9/14 :  Mokrý  

                                                                                      T:  8.10.2014           
                                                            

□ Nominační kritéria RDJ 2015 – P.Hottmar komentoval přípravu kritérií, budou společně s plánem práce 

družstva připravena v průběhu podzimu. Jejich zpracování je závislé na schválení základní kostry termínové 

listiny na příští rok (neznámý termín OH nadějí). 

RDM  
  

□ NK RDM budou projednána a schválena v listopadu společně s NK  RDS a RDJ 

 

       Různé 
 

□ 

 
 

□ 

Úkol 9/4/14 trvá – záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 

za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, nejlépe z Moravy, který by plnil roli garanta za SRK.  
 

Výroba kalendáře SRK ČSK 2015 - v diskusi projednáno a schváleno, že kalendář 2015 bude rozšířen na 12 

stran. Po výběru dodavatele byla schválena výroba v tiskárně Sezemicích. P.Hottmar obstará fotografie vč. 

práv k použití a sestaví návrh kalendáře. Současně projedná s případnými sponzory poskytnutí příspěvku na 

výrobu.                                                                                     Ú-4/8/14 : P. Hottmar,  M. Doktor 

                                                                                           T: 4.11.2014      
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□ Kniha 100let kanoistiky – navržená sleva pro zbývající skladované výtisky bude projednána výborem ČSK a 

nabídnuta se slevou na e-shopu Nakladatelství Olympia.       Ú- 5/9/14  :  J.Boháč                                                                                                               

                                                                                                                T: 21.10.214  
 

□ Hospodaření s majetky ČSK v r. 2014 - J.Heller informoval o aktuálním stavu. Do konce listopadu proběhne 

výměna oken v celém areálu kempu Císařská louka. Grant na opravu oken věže nebyl pro rok 2014 přiznán. 

Nájemci areálů na Slapech-Skalici a na Císařské louce plní smluvní povinnosti a hradí nájemné včas. Plocha 

cílové věže bude nabídnuta pro reklamní využití. Výbor projednal požadavek současných nájemců kempu 

v Praze na Císařské louce na dobu trvání kontraktu a schválil délku smlouvy na dobu určitou do konce roku 

2019. Pověřil J.Hellera přípravou smlouvy s nájemcem CL a ověřit perspektivu kempu Skalice v souvislosti 

s vývojem územního plánu této oblasti.                                   Ú-6/9/14 :  J. Heller 

                                                                                                               T:  4.11.2014      
  

□ Úkol 13/7/14 splněn - P.Mokrý  zpracoval ve spolupráci se sekcí kanoistiky na divokých vodách žádost na 

financování z programů MŠMT 2015. I., II.,  IV.a VI. na rok 2015 a v požadovaném termínu  je předal na 

MŠMT 
 

□ Žádosti o investiční dotace MŠMT 2015 – výbor vzal na vědomí, že MŠMT dosud programy nevypsalo. Výbor 

uložil P.Mokrému, sledovat na webových stránkách MŠMT vyhlášení investičních programů 2015 (předpoklad 

listopad, prosinec) a podat včas žádost na dotaci k nákupu nového přívěsu na lodě Techau a automatické 

startovací zařízení na dlouhé tratě.                                          Ú-7/8/14  :  P. Mokrý                                                                                                                

                                                                                                               T: podzim 2014 
 

□ Úkol 14/7/14 je průběžně plněn – jednání k  programu kanoistiky na LOH 2020, 2024 – programová komise 

ICF musí respektovat rozhodnutí Mezinárodního olympijského výboru k vyrovnání poměru disciplín mužů a 

žen na OH do roku 2024, což předpokládá redukci disciplín pro muže. Evropské země ve většině usilují o 

kompromisní řešení, ale šance nejsou velké. Jednání bude pokračovat na pracovní schůzi předsedů evropských 

federací v Bratislavě 11.10. (zúčastní se J.Boháč a J.Pollert) a následně na Kongresu ICF ve Varšavě, 8.11.  
 

□ Mimořádná finanční podpora SRK ČSK oddílům - Výbor schválil návrh předložený J.Boháčem, diskutovaný 

na minulé schůzi výboru, k rozdělení letošních mimořádných příspěvků MŠMT a ČOV (výnosy loterií) na 

podporu činnosti kanoistických oddílů. Z prostředků určených Sekci rychlostní kanoistiky ČSK bude oddílům 

podle schválených kritérií rozděleno vedle standardních příspěvků (SCM, SpS, Talent.mládež) dalších 2,5 mil. 

Kč. Příspěvky jsou účelové a přísně zúčtovatelné. Pokyny k použití finančních příspěvků spolu s návrhy smluv 

budou rozeslány oddílům (každoroční podpora talentované mládeže Program II. MŠMT, nová podpora 

pořadatelů závodů mládeže a podpora sportovní přípravy dětí a mládeže – obojí příspěvek ČOV, a nová 

podpora vlastní činnosti oddílů Program V. MŠMT)               Ú- 7/9/14 : M. Pavelková, P. Mokrý 

                                                                                                                T:  10.10 2014  
 

□ Informace o jednání s potencionálními partnery svazu – J.Boháč informoval o zájmu společnosti Alpine-Pro o 

spolupráci s ČSK, o plánovaném jednání 20.10. a o možnostech využití nabídky pro RD, pořadatelství ME, MS 

a rozhodčí ČSK. O výsledku bude výbor informován. 
  

□ Těžba písku v okolí SC Račice – J.Boháč informoval o vztazích a jednáních s těžební společnosti Holcim, a.s. 

která realizuje těžbu v bezprostředním okolí kanálu v Račicích a plánuje vytěžit celé okolí areálu. ČSK a ČVS 

v obavách o výšku hladiny vstoupili do procesu schvalování povolení těžby. Holcim reagoval blokací 

stavebních povolení k připravené výstavbě ubytovny namísto chanosů. Pravděpodobně tak letos  neproběhne 

plánovaná stavba z přiznané státní dotace v objemu 40 mil.Kč. Jedná se o částečném využití dotace. 
 

□ 

 

 

 

 

 
 

□ 

 

Příprava ME 2015 – předseda Organizačního výboru ME 2015 P.Šebesta a J.Boháč informovali o procesu 

příprav ME 2015 a jeho organizačním zajištěním ze strany Národního olympijského centra Račice a SC 

Račice, a.s. Na pracovní schůzce Evropské kanoistické federace (ECA) v Bratislavě 10.10. J.Boháč projedná 

podmínky využití ověřeného portugalského software pro kompletní administraci ME 2015, termínové možnosti 

konání slavnostního zahájení ME v pátek v poledne, a bude informovat o problémech s ubytováním více jak 60 

vozíčkářů – tělesně postižených účastníků ME. 
 

Příprava MS dračích lodí 2015 - P.Šebesta informoval výbor o přípravě organizačního zajištění ICF MS 2015 

dračích lodí v Račicích, které pořádá ČSK. Probíhá výběr dodavatele dračích lodí, připravuje se vyrovnaný 

rozpočet. Jednání s Českou asociací dračích lodí je naplánováno na 13.10. ČSK pověří přípravou NOC Račice. 
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□ Školení trenérů - P.Hottmar informoval výbor o přípravě školení trenérů. Na školení trenérské I. třídy je 

přihlášeno již 5 zájemců. Školeni pro trenéry III. třídy bude zorganizováno ve třetím týdnu v únoru 2015 

Přihlášeno dosud 30 začínajících trenérů. 23.11 se uskuteční školení fyzioterapeuta J.Větrovského  k využití 

kompenzačních cvičení, ke kterému je přihlášeno 15 zájemců. Toto školení je povinné pro frekventanty studia 

I. trenérské třídy. 
 

□ ČSK a další vodácké aktivity v ČR - J. Boháč informoval výbor o zájmu vodáckých aktivit v ČR, které se 

zajímají o podporu ze strany ČSK z titulu jejich zastřešení v ICF. Výbor ČSK je připraven s představiteli 

takových disciplín jednat o možnostech zastřešení v ČSK a o splnění stanovených podmínek pro získání 

podpory ze strany ČSK.    
 

□ 

 

 

 

 
 

□ 

Nový občanský zákoník a povinnosti spolků – J.Boháč informoval výbor o zákonné povinnosti ČSK i všech 

sportovních klubů a TJ novelizovat v horizontu 2 let  stanovy tak, aby vyhovovaly podmínkám nového 

občanského zákoníku. Sportovní kluby a TJ mohou využít poradenství okresních servisních center sportu ČUS 

v okresních městech. Ty poskytnou konzultaci k úpravám stanov i k podání návrhu na zápis do spolkového 

rejstříku.  
 

Spolupráce ČSK s deníkem Sport – J.Boháč informoval o přípravě spolupráce s internetovým portálem deníku 

Sport (I-sport) k propojení webových stránek vydavatelství a svazu. Podobný kontrakt připravuje dalších 12 

národních svazů. Deník Sport má zájem spolupracovat se svazy včetně zveřejňování výsledků závodů i 

kalendářů akcí na webu  I-sport. 

□ 

 

Příprava VH SRK ČSK  – byl projednán harmonogram přípravy VH SRK ČSK , která se uskuteční v sobotu 

29.11 v Račicích. Jednací sál v Račicích je zajištěn. P. Mokrý rozešle do oddílů oznámení o konání VH do 

13.10. Zpracovatelům písemných podkladů pro jednání VH bude odeslán požadavek na zpracování zpráv 

s termínem na dodání podkladů. Písemné podklady pro delegáty s programem VH budou do oddílů rozeslány 

do 14.11.2014                                                                                Ú-8/9/14 : P. Mokrý 

                                                                                                                    T:  4.11 2014 
 

  

 

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

Příští schůze výboru se uskuteční 4.11. 2014 od 14:00 na Strahově 


